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Protokół Nr II/24 
z sesji Rady Powiatu Drawskiego 

VII kadencji 
odbytej w dniu  24 maja 2024 r. 

w sali narad Starostwa Powiatowego w Drawsku Pom. 
 

Punkt 1 (czas 0;00- 1;50) 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu rozpoczęła sesję o godzinie 09:05  
i zakomunikowała, że na podstawie art. 15 ust. 1a ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r.  
o samorządzie powiatowym obrady sesji Rady Powiatu Drawskiego będą 
transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagranie 
obrad będzie udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej Powiatu Drawskiego 
oraz na stronie internetowej powiatu. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu przywitała serdecznie Panie i Panów Radnych, 
Starostę, Zarząd Powiatu i Skarbnika Powiatu, oraz wszystkich gości przybyłych na 
sesję. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu na podstawie listy obecności stwierdziła, że 
 w sesji uczestniczy 15 Radnych, tym samym Rada Powiatu jest umocowana do podjęcia 
prawomocnych uchwał. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z § 18 ust. 2 Statutu 
Powiatu Drawskiego Radni proszeni są o odnotowanie na liście obecności godziny 
opuszczenia sali obrad i powrotu w trakcie posiedzenia. 

 

Treść listy obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Treść listy obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Punkt 2 (czas 1;55- 2;20) 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do ustalenia 
porządku obrad sesji Rady Powiatu Drawskiego. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni otrzymali porządek 
obrad. 

 

Treść porządku obrad stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

         Przewodnicząca Rady spytała, czy radni chcą wnieść zmiany do porządku obrad? 

         Nikt z Radnych nie zgłaszał zmian do porządku obrad. 

 

Obowiązujący porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Powiatu odbytej w dniu 07 maja 2024 r. 
4. Sprawozdanie Starosty  z prac Zarządu Powiatu w okresie między sesjami – druk 

nr 32.  
5. Interpelacje wnioski i zapytania Radnych. 
6. Trybuna obywatelska. 
7. Informacje Przewodniczącego Rady na temat utworzenia klubów radnych. 
8. Informacja dotycząca realizacji w 2023 r. Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych Powiatu Drawskiego na lata 2023-2028 oraz sprawozdanie 
dotyczące celów i działań określonych w programie promocji zatrudnienia oraz 
aktywizacji lokalnego rynku pracy na lata 2023-2028 realizowanym przez 
Powiatowy Urząd Pracy w Drawsku Pomorskim –druk nr 3890. 

9. Sprawozdanie za rok 2023 z realizacji ,,Powiatowego Programu działań na rzecz 
osób niepełnosprawnych na lata 2017 – 2025” –druk nr 3891 

10. Sprawozdanie z realizacji rocznego Programu współpracy Powiatu Drawskiego  
z organizacjami z pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego za rok 2023 –druk nr 18 

11. Powołanie Komisji Stałych Rady Powiatu Drawskiego – podjęcie uchwały  
w sprawie: 

a. powołania Komisji Rewizyjnej –druk nr 18; 
b. wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej –druk nr 19; 
c. powołanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji –druk nr 20; 
d. wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji –druk nr 

21; 
e. powołania i przedmiotu Komisji Budżetu, Gospodarki i Spraw Społeczno-

Publicznych –druk nr 22; 
f. powołania i przedmiotu działania Komisji budżetu, Gospodarki i Rozwoju 

–druk nr 23; 
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g. powołania i przedmiotu działania Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa 
Publicznego –druk nr 24; 

h. powołania i przedmiotu działania Komisji Oświaty –druk nr 39. 

Propozycja alternatywna powołania pozostałych Komisji Stałych- w przypadku 
przyjęcia projektu uchwały na druku nr 22 uchwały oznaczone drukiem 23,24 i 39 
nie będą głosowane.  

 

12. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a. ustalenia wynagrodzenia Starosty Drawskiego –druk nr 16; 
b. o zmianie uchwały w sprawie zasad ustalenia diet radnym oraz zwrotu 

kosztów podróży służbowej –druk nr 17; 
c. określenie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami 

Powiatu Drawskiego –druk nr 3953;   
d. wyboru delegatów Powiatu Drawskiego do Związku 

Zachodniopomorskiej Strefy Centralnej –druk nr 27; 
e. wskazania przedstawicieli Powiatu Drawskiego wchodzących w skład 

Zgromadzenia Związku Celowego Powiatów Województwa 
Zachodniopomorskiego –druk nr 28; 

f. delegowania radnych Rady Powiatu Drawskiego do składu Komisji 
Bezpieczeństwa i Porządku -34; 

g. zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2024 –druk nr 29; 
h. o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Drawskiego na lata 2024-2040 –druk nr 30. 
13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
14. Komunikaty i sprawy różne. 
15. Zakończenie sesji. 

 

Punkt 3 (czas 2;24 – 8;40) 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do przyjęcia protokołu z I sesji Rady Powiatu odbytej w dniu 7 maja 
2024 r. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że protokół wyłożony był do 
wglądu w Biurze Rady Powiatu.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała Radnych czy mają jakieś pytania do 
protokołu z I sesji Rady Powiatu odbytej w dniu 7 maja 2024 r. 
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  Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

  

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 
głosowania nad przyjęciem protokołu z I sesji Rady Powiatu Drawskiego odbytej w dniu 
7 maja 2024 r. 

 

Rada Powiatu w obecności 15 Radnych: 
14 głosami ,,za’’ przy 
  0 głosach ,,przeciw’’ i  
  1 głosie ,,wstrzymującym się’’ 
przyjęła protokół z I sesji Rady Powiatu Drawskiego odbytej w dniu 7 maja 2024 r. 
 

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Punkt 4 (czas 8;42- 29;17) 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest sprawozdanie Starosty z prac Zarządu 
Powiatu w okresie między sesjami. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Pana Starostę  
J. Kozłowskiego o złożenie sprawozdania. 

 

Treść złożonego sprawozdania stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Głos zabrał Starosta J. Kozłowski, który poinformował, że każdy z Radnych 
otrzymał sprawozdanie z prac zarządu i jeżeli są pytania to bardzo chętnie odpowie. 

 

Głos zabrała Radna G. Polak, która zadała pytanie odnośnie wyznaczenie 
dyżurów apteki ogólnodostępnej do pełnienia dyżurów w porze nocnej oraz dyżurów  
w dni wolne. Pytanie dotyczyło, czy apteka Centrum Zdrowia w Drawsku Pomorskim, 
Apteka Puls w Złocieńcu i Apteka Panaceum w Czaplinku będą pełniły te dyżury? 
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Starosta J. Kozłowski odpowiedział, że te apteki zgłosiły swoją gotowość do 
pełnienia tych dyżurów zgodnie z harmonogramem. 

 

Głos zabrał Radny M. Chojnacki, który poprosił o uzasadnienie odrzucenia 
wniosków o przyznanie nagród sportowych dla pewnej grupy dzieci. 

 

Starosta J. Kozłowski odpowiedział, że Rada Powiatu raz do roku przyznaje 
nagrody za osiągnięcia sportowe zgodnie z regulaminem i nie jest w stanie na ten 
moment odpowiedzieć dlaczego tak się stało, ale jest możliwość wyciągnięcia 
dokumentacji i zbadania dokładnej przyczyny.      

 

Głos zabrał Radny M. Chojnacki i zgłosił drugie zapytanie odnośnie wniosku  
o przeprowadzenie procedury przetargowej powyżej kwoty 130 tysięcy netto. Pytanie 
dotyczyło tego, czy powiat poniesie konsekwencje za niewywiązanie si z umowy firmy, 
która zerwała umowę i nie dokończyła drugiego etapu działań oraz jakie konsekwencje 
poniosła ta firma za niewywiązanie i zerwanie umowy? 

Głos zabrał Starosta J. Kozłowski, który powiedział ,,Ja jestem w stanie 
odpowiedzieć, ale to nie będzie dokładna odpowiedź, bo rozumiem, że oczekuje Pan 
dokładnej odpowiedzi. Z tego tytułu Powiat nie poniesie żadnej szkody oprócz tego, że 
umowa i pieniądze, które mieliśmy na to przeznaczone nie zostaną wydatkowane i praca 
nie będzie zrobiona. Wykonawca miał kilka ostrzeżeń z tego co ja wiem, nie poprawił 
swojej pracy, a w związku z tym doprowadził do tego, że musieliśmy zerwać umowę, 
ale ta praca jest oczywiście do wykonania tylko w innym trybie i w innym czasie. Jak 
się Pan domyśla wykonawca poniesie z tego tytułu konsekwencje finansowe. Ja nie 
jestem w stanie w tej chwili powiedzieć w jakiej wysokości, ale są to konsekwencje 
finansowe.” 

 

Głos zabrała Radna B. Głowacka i zadała pytanie odnośnie wniosku  
o zatwierdzenie wyników postępowania na wybór partnera prywatnego dla projektu 
budowa i utrzymanie budynków przedszkola specjalnego z przeznaczeniem na zajęcia 
rewalidacyjne na terenie powiatu drawskiego. Zapytanie dotyczyło informacji dlaczego 
uchwała nie została podjęta przez nowy Zarząd skoro wykonawca projektu został już 
wybrany. 

 

Głos zabrał Starosta J. Kozłowski, który powiedział, że Zarząd nie podjął 
uchwały o zatwierdzeniu to znaczy, że wyniki przetargu nie zastały zatwierdzone przez 
Zarząd. Powodem tego było uchybienie formalne dotyczące ubezpieczenia 
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ubiegającego się o inwestycję. Starosta zaznaczył też, że firma, która wygrała przetarg 
ma prawo zgłosić się do izby odwoławczej.  

 

Radna B. Głowacka przybliżyła Radnym jak wyglądała sytuacja przetargowa na 
rzecz ZPET-u Bobrowo i dodała, że rodzice dzieci uczęszczających do ZPET Bobrowo 
planują strajk ze względu na rzekomy brak środków na zrealizowanie inwestycji oraz 
braku miejsc dla nowych uczniów. 

 

Starosta J. Kozłowski zapewnił, że powodem nieprzyjęcia wyników przetargu są 
błędy formalne wnioskodawcy, a miejsca dla dzieci są i będą. 

 

Przewodnicząca Rady spytała czy ktoś z Radnych ma jeszcze jakieś pytania do 
Pana Starosty? 

 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

 

Punkt 5 (czas 29;23- 43;19 ) 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są interpelacje, wnioski  
i zapytania Radnych. 

 

Interpelacje złożył Radny W. Włodarczyk. Interpelacja pierwsza dotyczyła 
udzielenia informacji czy na zadaniu inwestycyjny, ul. Seminaryjna Drawsko Pom. i ZS 
Drawsko Pom. Złocieniecka w roku 2024zostały zapłacone jakiekolwiek kwoty 
dotyczące zadań. Druga interpelacja dotyczyła zapytania czy prawdą jest, że Pan 
Dyrektor Ignacak  złożył rezygnację z pełnienia funkcji Dyrektora ZPET Bobrowo? 
Trzecia interpelacja dotyczyła prośby do Starosty o interwencję w sprawie zachowania 
naczelnika M. Szulista. 

 

Treść złożonych interpelacji stanowią załączniki nr 6, nr 7 i nr 8 do protokołu. 
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Następnie interpelację złożyła Radna B. Głowacka. Interpelacja dotyczyła 
planowanego rozszerzenia infrastruktury przedszkola specjalnego w Drawsku Pom.  
i Czaplinku, wchodzących w skład ZPET w Bobrowie. 

Treść złożonej interpelacji stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

 

Następnie interpelację złożyła Radna G. Buczek, interpelacja dotyczyła prośby 
o interwencję w sprawie notorycznie zalaniami piwnic i posesji domów mieszkańców 
ul. Mirosławieckiej w Złocieńcu, od numeru 14 do numeru 20. 

Treść złożonej interpelacji stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Następnie interpelację złożyła Radna G. Polak, interpelacja dotyczyła zapytania 
czy jest  wiadome na jakim etapie jest sprawa podpisywania aktu notarialnego 
przekazania drogi Ostroróg- Łysinin w Gminie Czaplinek. 

Treść złożonej interpelacji stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady spytała, czy ktoś z Radnych chciałby złożyć jakiś wniosek, 
interpelacje lub zapytanie? 

 

Nikt z Radnych wniosków nie składał.  

 

Przewodnicząca Rady spytała, czy ktoś ma jakieś zapytania?              

 

Głos zabrał Radny K. Korczyński z zapytaniem na jakim etapie znajduje się 
program pod nazwą Regionalne Pogotowie Kryzysowe, oraz w jaki sposób zostały 
podzielone obszary i zadania. Drugie zapytanie dotyczyło tego kiedy zostaną podjęte 
działania w celu zwiększenia bezpieczeństwa na szklaku pieszo rowerowego na ulicy 
Okrzei w Drawsku pomorskim. 

Treść złożonego zapytania stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady spytała, czy ktoś z Radnych chciałby jeszcze zabrać głos? 

 

Nikt z Radnych głosu nie zabrał. 
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Punkt 6 (czas 43:23- 43:39) 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest trybuna obywatelska. 

 

Nikt w tym punkcie głosu nie zabierał. 

 

  

Punkt 7 (czas 43:46- 46:37) 

 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest informacja Przewodniczącego Rady 
na temat utworzenia klubów Radnych. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała Radnych, że na podstawie art. 18 ustawy 
o samorządzie powiatowym oraz § 52 ust 1 Statutu Powiatu Drawskiego Radni mogą 
tworzyć Klub Radnych. Klub Radnych może utworzyć co najmniej 3 Radnych. Klubom 
Radnych Powiatu przysługuję inicjatywa uchwałodawcza oraz prawo zgłoszenia 
wniosków, wyrażania opinii i przedstawiania swojego stanowiska we wszystkich 
sprawach będących przedmiotem pracy organów Powiatu. Przedstawiciele wszystkich 
Klubów Radnych mogą wchodzić również w skład Komisji Rewizyjnej. 
Przewodniczący poinformował również, że Klub powstaje z chwilą pisemnego 
zgłoszenia utworzenia klubu Przewodniczącemu Rady.  

 

Przewodniczą Rady poinformowała, że otrzymała zgłoszenia dwóch klubów 
Radnych.  

 

Klub Radnych ,,Koalicja Obywatelska,” w którego skład wchodzą: 

Przewodniczący S. Cybula, 

Członek G. Buczek, 

Członek T. J. Budzyński, 

Członek Z. J. Dudor, 
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Członek K. A. Korczyński, 

Członek J. J. Kozłowski, 

Członek P. M. Płażalski, 

Członek G. Polak, 

Członek J. Szewczyk, 

Członek P. S. Tylman, 

Członek W. M. Zbytek. 

 

Klub Radnych ,,Prawo i Sprawiedliwość,” w którego skład wchodzą: 

Przewodniczący M. Chojnacki, 

Zastępca Przewodniczącego B. Głowacka, 

Członek J. Grzymała. 

 

Przewodnicząca Rady spytała, czy są propozycje kolejnych klubów Radnych? 

 

Więcej klubów Radnych nie zgłoszono. 

 

Punkt 8 (czas 46:39 –1:07;06) 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest Informacja dotycząca realizacji w 2023 
r. Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Powiatu Drawskiego na lata 2023-
2028 oraz sprawozdanie dotyczące celów i działań określonych w programie promocji 
zatrudnienia oraz aktywizacji lokalnego rynku pracy na lata 2023-2028 realizowanym 
przez Powiatowy Urząd Pracy w Drawsku Pomorskim –druk nr 3890. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła Panią K. Kowalik Dyrektora 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie o przedstawienie informacji. 

 

Głos zabrała Pani K. Kowalik i przedstawiła prezentację jak wyglądała strategia 
rozwiązywania problemów społecznych w roku 2023. 
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Treść omówionej prezentacji stanowi załącznik nr 13 do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady spytała, czy ktoś ma pytania do przedstawionej 
prezentacji? 

 

Głos zabrała Radna B. Głowacka z pytaniem dotyczącym jakie trzy nowe 
podmioty ekonomii społecznej powstały?  

 

Pani Dyrektor K. Kowalik odpowiedziała, że wpłynęła jedynie informacja  
o trzech nowych podmiotach bez szczegółów. 

 

Przewodnicząca Rady spytała, czy są jeszcze jakieś pytania do Pani Dyrektor? 

 

Nikt z Radnych więcej pytań nie zgłaszał.  

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie sprawozdania Panią  
A. Kuropatnicką -Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy.  

 

Głos zabrała Pani A. Kuropatnicka w celu przedstawienia sytuacji na rynku pracy 
w Powiecie Drawskim za 2023 rok. 

 

Treść przedstawionej prezentacji stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady spytała, czy ktoś ma pytania do Pani Dyrektor? 

 

Głos zabrał Starosta J. Kozłowski, który poprosił, aby sprawozdanie złożone 
jeszcze za poprzedniej kadencji zostało wysłane Radnym z uwagi na obszerność 
informacji zawartych w tym sprawozdaniu. 
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Pani Dyrektor A. Kuropatnicka wspomniała, że jeżeli Pani Przewodnicząca 
pozwoli to jest możliwość przesłania informacji czym dysponuje Powiatowy Urząd 
Pracy na rok 2024. 

 

Głos zabrał Radny Z. Dudor, który zadał pytanie odnośnie nowych informacji 
dotyczących tartaku w Wierzchowie. 

 

Głos zabrała Pani Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy i powiedziała, że decyzja 
zapadła i tartak zostanie zamknięty w rezultacie zwolnione zostanie pięćdziesiąt osób  
z czego 1/3 jest gotowa aby złożyć świadczenia przedemerytalne, natomiast dla reszty 
pracowników zapewniona jest propozycja otrzymania zatrudnienia w innych tartakach, 
a na miejsce zamkniętego tartaku planowane jest otworzenie innego miejsca pracy.      

 

Głos zabrał Radny M. Chojnacki z zapytaniem do Pani Dyrektor, czy słyszy się 
o jakichś zakładach pracy na terenie powiatu drawskiego, którym grozi zamknięcie? 

 

Pani A. Kuropatnicka - Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy odpowiedziała, że 
podniesienie płacy minimalnej popsuło kondycję finansową pracodawców  
i przedsiębiorców, ale nie ma żadnych informacji na temat zamykania się żadnego 
zakładu. 

 

Przewodnicząca Rady spytała, czy ktoś ma jeszcze pytania do Pani Dyrektor? 

 

Nikt z Radnych więcej pytań nie zgłaszał.  

 

Punkt 9 (czas 1:07;07–1:18;32) 

 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest sprawozdanie za rok 2023  
z realizacji ,,Powiatowego Programu działań na rzecz osób niepełnosprawnych na 
lata 2017 – 2025” –druk nr 3891. 

 



 
 

12 
 

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią K. Kowalik - Dyrektora Powiatowego 
Centrum Pomocy Rodzinie o przedstawienie informacji.  

 

Głos zabrała Pani K. Kowalik – Dyrektor PCPR w celu omówienia sprawozdania 
za rok 2023 z realizacji ,,Powiatowego Programu działań na rzecz osób 
niepełnosprawnych na lata 2017 – 2025”. 

 

Treść omówionego sprawozdania stanowi załącznik nr 15 do protokołu 

 

Głos zabrała Radna B. Głowacka i zwróciła uwagę na fakt, że mimo usprawnień 
i narzędzi dla pracodawców zatrudnianie osób z niepełnosprawnościami jest dalej 
sporym problemem i powiedziała, że zachęca pracodawców do przyjmowania osób 
niepełnosprawnych ze względu na dofinansowania. 

 

Głos zabrał Radny Z. Dudor, który odniósł się do słów Radnej B. Głowackiej, że 
zatrudnianie osób niepełnosprawnych jest faktycznie problematyczne, natomiast 
żeby coś się zmieniło potrzeba rozwiązań systemowych na szczeblu krajowym. Pan 
Radny powiedział też, że w najbliższym czasie planowane jest uruchomienie zakładu 
aktywizacji zawodowej, gdzie będą zatrudniane tego typu osoby, natomiast same 
apele i dobre chęci nie wystarczą żeby nakłonić przedsiębiorców do zatrudniania  
w większym stopniu osób niepełnosprawnych. Więc potrzebne są zmiany systemowe 
ponieważ dobre chęci nie wystarczą do rozwiązania tego problemu. 

 

Przewodnicząca Rady oddała głos Radnej B. Głowackiej. 

 

Głos zabrała Radna B. Głowacka i powiedziała, że rozwiązania systemowe są 
używane tylko trzeba z nich odpowiednio skorzystać. 

 

Przewodnicząca Rady spytała, czy ktoś chciałby jeszcze zabrać głos? 

 

Nikt z Radnych głosu nie zabierał. 
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Punkt 10 (czas 1:18;33–1:59;15) 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest Sprawozdanie z realizacji rocznego 
Programu współpracy Powiatu Drawskiego z organizacjami z pozarządowymi oraz 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za rok 2023  
– druk nr 8. 

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią J. Kuleszę -Głównego  specjalistę do 
spraw współpracy z organizacjami pozarządowymi i przedsiębiorcami  
o przedstawienie sprawozdania. 

 

Głos zabrała Pani J. Kulesza i przedstawiła sprawozdanie odnośnie współpracy 
z organizacjami pozarządowymi. 

 

Treść złożonego sprawozdania stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady spytała, czy ktoś ma pytania do Pani J. Kuleszy? 

 

Głos zabrała Radna U. Ptak, która powiedziała, że nie wyobraża sobie sytuacji 
gdzie będzie zapisany jeden podmiot, który otrzymuje dotacje. 

 

Głos zabrała Pani J. Kulesza i powiedziała, że trwają prace nad stworzeniem 
wielu podmiotów nie za dużo, bo też liczba ludności w Powiecie Drawskim jest 
niewielka. 

 

Głos zabrała Radna B. Głowacka, która powiedziała, że ma kilka pytań do 
sprawozdania, które otrzymali Radni. 

 

Pani J. Kulesza odpowiedziała na wszystkie zadane pytania. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu ogłosiła 15 minut przerwy. 
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Punkt 11 (czas 2:27;36 - 3:25;47 ) 

 

Po przerwie Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie 
 z porządkiem obrad przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest powołanie Komisji 
Stałych Rady Powiatu Drawskiego. 

 

Głos zabrał Pan Starosta J. Kozłowski, który złożył projekt uchwały o ustalenie 
liczby członków Komisji Rewizyjnej i wprowadzenie go do porządku obrad sesji. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że przystąpią do głosowania zmiany do 
porządku obrad sesji- wprowadzenie w pkt.11 projektu uchwały w sprawie ustalenia 
liczby członków Komisji Rewizyjnej – druk nr 70. 

 
Rada Powiatu w obecności 15 Radnych   
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
wprowadziła zmianę do porządku obrad w pkt. 11 projekt uchwały w sprawie 
ustalenia liczby członków Komisji Rewizyjnej – druk nr 70. 

 

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Obowiązujący porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Powiatu odbytej w dniu 07 maja 2024 r. 
4. Sprawozdanie Starosty  z prac Zarządu Powiatu w okresie między sesjami – 

druk nr 32.  
5. Interpelacje wnioski i zapytania Radnych. 
6. Trybuna obywatelska. 
7. Informacje Przewodniczącego Rady na temat utworzenia klubów radnych. 
8. Informacja dotycząca realizacji w 2023 r. Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych Powiatu Drawskiego na lata 2023-2028 oraz 
sprawozdanie dotyczące celów i działań określonych w programie promocji 
zatrudnienia oraz aktywizacji lokalnego rynku pracy na lata 2023-2028 
realizowanym przez Powiatowy Urząd Pracy w Drawsku Pomorskim –druk 
nr 3890. 

9. Sprawozdanie za rok 2023 z realizacji ,,Powiatowego Programu działań na 
rzecz osób niepełnosprawnych na lata 2017 – 2025” –druk nr 3891 
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10. Sprawozdanie z realizacji rocznego Programu współpracy Powiatu 
Drawskiego z organizacjami z pozarządowymi oraz podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego za rok 2023 –druk nr 18 

11. Powołanie Komisji Stałych Rady Powiatu Drawskiego – podjęcie uchwały  
w sprawie: 
a) ustalenia liczby członków Komisji Rewizyjnej- druk nr 70; 
b) powołania Komisji Rewizyjnej –druk nr 18; 
c) wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej –druk nr 19; 
d) powołanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji –druk nr 20; 
e) wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji –druk nr 

21; 
f) powołania i przedmiotu Komisji Budżetu, Gospodarki i Spraw Społeczno-

Publicznych –druk nr 22; 
g) powołania i przedmiotu działania Komisji budżetu, Gospodarki i Rozwoju 

–druk nr 23; 
h) powołania i przedmiotu działania Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa 

Publicznego –druk nr 24; 
i) powołania i przedmiotu działania Komisji Oświaty –druk nr 39. 

 

Propozycja alternatywna powołania pozostałych Komisji Stałych- w przypadku 
przyjęcia projektu uchwały na druku nr 22 uchwały oznaczone drukiem 23,24 i 39 
nie będą głosowane.  

12.  Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) ustalenia wynagrodzenia Starosty Drawskiego –druk nr 16; 
b) o zmianie uchwały w sprawie zasad ustalenia diet radnym oraz zwrotu 

kosztów podróży służbowej –druk nr 17; 
c) określenie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami 

Powiatu Drawskiego –druk nr 3953;   
d) wyboru delegatów Powiatu Drawskiego do Związku 

Zachodniopomorskiej Strefy Centralnej –druk nr 27; 
e) wskazania przedstawicieli Powiatu Drawskiego wchodzących w skład 

Zgromadzenia Związku Celowego Powiatów Województwa 
Zachodniopomorskiego –druk nr 28; 

f) delegowania radnych Rady Powiatu Drawskiego do składu Komisji 
Bezpieczeństwa i Porządku -34; 

g) zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2024 –druk nr 29; 
h) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Drawskiego na lata 2024-2040 –druk nr 30. 
13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
14. Komunikaty i sprawy różne. 
15. Zakończenie sesji. 
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Przewodnicząca Rady poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania  
w sprawie ustalenia liczby członków Komisji Rewizyjnej w liczbie trzech członków. 

 

Rada Powiatu w obecności 15 Radnych   
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
przyjęła uchwałę Nr II/8/2024 w sprawie ustalenia liczby członków Komisji 
Rewizyjnej w liczbie trzech członków.   

 

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Radnych o zgłaszanie kandydatur na członków 
Komisji Rewizyjnej. 

 

Głos zabrał Starosta J. Kozłowski i zgłosił kandydaturę Na Przewodniczącą 
Komisji Panią G. Buczek. Radna G. Buczek wyraziła zgodę na kandydowanie. 

 

Głos zabrał Radny M. Chojnacki i zgłosił kandydaturę Pani B. Głowackiej. 
Radna B. Głowacka wyraziła zgodę  na kandydowanie.  

 

Głos zabrała Radna G. Buczek i złożyła kandydaturę Pana P. Tylmana. Radny 
P. Tylman wyraził zgodę  na kandydowanie.  

 

Przewodnicząca Rady poinformowała Radnych, że przystąpią do głosowania nad 
zamknięciem listy kandydatów składu Komisji Rewizyjnej.  

Rada Powiatu w obecności 15 Radnych   
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
zamknęła listę kandydatów na członków Komisji Rewizyjnej. 
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Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała Radnych, że przystąpią do głosowania 
poszczególnych kandydatur na członków Komisji Rewizyjnej.  

  

Przewodnicząca Rady poinformowała Radnych, że przystąpią do głosowania 
kandydatury Radnej G. Buczek na członka Komisji Rewizyjnej. 

Rada Powiatu w obecności 15 Radnych   
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się”  
przegłosowała kandydaturę Radnej G. Buczek na członka Komisji Rewizyjnej. 
 

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała Radnych, że przystąpią do głosowania  
w sprawie wyboru Radnej B. Głowackiej na członka Komisji Rewizyjnej. 

Rada Powiatu w obecności 15 Radnych   
14 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  1 głosie „wstrzymującym się” 
przegłosowała kandydaturę Radnej B. Głowackiej  na członka Komisji Rewizyjnej. 

 

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała Radnych, że przystąpią do głosowania  
w sprawie wyboru Radnego P. Tylmana na członka Komisji Rewizyjnej. 

 

Rada Powiatu w obecności 15 Radnych   
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosie „wstrzymujących się” 
przegłosowała kandydaturę Radnego P. Tylmana na członka Komisji Rewizyjnej. 

 

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
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Przewodnicząca Rady poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia uchwały 
w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej. 

Rada Powiatu w obecności 15 Radnych   
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr II/9/2024 w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej. 

 

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Radnych o zgłaszanie kandydatów na 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

 

Głos zabrał Starosta J. Kozłowski i zgłosił kandydaturę Pani G. Buczek na 
Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania nad 
zamknięciem listy kandydatów na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Rada Powiatu w obecności 15 Radnych   
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
zamknęła listę kandydatów na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

 

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania nad 
kandydaturą Radnej G. Buczek na Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej. 

Rada Powiatu w obecności 15 Radnych   
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
przegłosowała kandydaturę Pani G. Buczek na Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej. 
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Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

Treść odczytanej uchwały Nr II/10/2024 w sprawie wyboru Przewodniczącego 
Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że Radni przystąpią do kolejnego punktu 
porządku obrad jakim jest powołanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Radnych o zgłaszanie kandydatów na członków 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Głos zabrał Pan Starosta J. Kozłowski i zgłosił kandydaturę Pana P. Tylmana 
jako członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Radny P. Tylman wyraził zgodę  
na kandydowanie.  

Głos zabrał Pan M. Chojnacki i zgłosił kandydaturę Pana J. Grzymały na członka 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Radny J. Grzymała wyraził zgodę na 
kandydowanie.  

Glos zabrał Pan Z. Dudor i zgłosił kandydaturę Pani H. Samek na członka 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Radna H. Samek wyraziła zgodę na 
kandydowanie.  

 

Przewodnicząca Rady poinformowała Radnych, że przystąpią do głosowania nad 
zamknięciem listy kandydatów składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

 

Rada Powiatu w obecności 15 Radnych   
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
zamknęła listę kandydatów do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała Radnych, że przystąpią do głosowania w 
sprawie wyboru Radnego P. Tylmana na członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
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Rada Powiatu w obecności 15 Radnych   
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
przegłosowała kandydaturę Radnego P. Tylmana na członka Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji. 

 

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady poinformowała Radnych, że przystąpią do głosowania w 
sprawie wyboru Radnego J. Grzymały na członka Komisji Skarg, Wniosków i 
Petycji. 

Rada Powiatu w obecności 15 Radnych   
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
przegłosowała kandydaturę Radnego J. Grzymały na członka Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji. 

 

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała Radnych, że przystąpią do głosowania  
w sprawie wyboru Radnej H. Samek na członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Rada Powiatu w obecności 15 Radnych   
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
przegłosowała kandydaturę Radnej H. Samek na członka Komisji Skarg, Wniosków 
i Petycji. 

 

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała Radnych, że przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
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Rada Powiatu w obecności 15 Radnych   
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr II/11/2024 w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków  
i Petycji. 

 

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała Radnych, że przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Radnych o zgłaszanie kandydatów na 
Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Głos zabrał Starosta J. Kozłowski i zgłosił kandydaturę Pana P. Tylmana na 
Przewodniczącego  Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Pan P. Tylman wyraził 
zgodę na kandydowanie.  

 

Przewodnicząca Rady poinformowała Radnych, że przystąpią do głosowania nad 
zamknięciem listy kandydatów na Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków  
i Petycji. 

Rada Powiatu w obecności 15 Radnych   
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 

  zamknęła listę kandydatów na Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała Radnych, że przystąpią do przegłosowania 
kandydatury Pana Piotra Tylmana na Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków 
i Petycji. 
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Rada Powiatu w obecności 15 Radnych   
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
przegłosowała kandydaturę P. Tylmana na Przewodniczącego Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji. 

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

Treść odczytanej uchwały Nr II/12/2024 w sprawie wyboru Przewodniczącego 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że Radni przystąpią do kolejnego punktu 
porządku obrad jakim jest podjęcie uchwały w sprawie powołania i przedmiotu 
działania Komisji Budżetu, Gospodarki i Spraw Społeczno-Publicznych. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Pana Starostę o odczytanie listy kandydatów na 
członków Komisji Budżetu, Gospodarki i Spraw Społeczno-Publicznych. 

 

Głos zabrał Starosta J. Kozłowski i odczytał listę kandydatów: 

1. Panią G. Polak; 
2. Pana S. Cybulę; 
3. Pana Z. J. Dudora; 
4. Pana J. Szewczyka; 
5. Panią G. B. Buczek; 
6. Panią V. M. Zbytek; 
7. Pana P. M. Płażalskiego; 
8. Pana T. J. Budzyńskiego; 
9. Pana J. J. Kozłowskiego; 

Treść deklaracji udziału w Komisji Budżetu, Gospodarki i Spraw Społeczno-
Publicznych Radnego S. Cybuli i Radnego T. Budzyńskiego stanowią załącznik  
nr 36 i 37 do protokołu.  

 

           Głos zabrał Radny Z. Dudor i zgłosił kandydaturę Pana K. Korczyńskiego. 

Głos zabrała Radna B. Głowacka, która zgłosiła kandydaturę Pana  
M. Chojnackiego, J. Grzymały i B. Głowackiej.  

Lista Radnych deklarujących członkostwo w Komisji Budżetu, Gospodarki  
i Spraw Społeczno- Publicznych stanowi załącznik nr 38 do protokołu.  
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        Przewodnicząca Rady poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania nad 
zamknięciem listy kandydatów na członków Komisji Budżetu, Gospodarki i Spraw 
Społeczno-Publicznych. 

 

Rada Powiatu w obecności 15 Radnych   
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
zamknęła listę kandydatów na członków Komisji Budżetu, Gospodarki i Spraw 
Społeczno-Publicznych. 

 

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 39 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady ogłosiła 5 minut przerwy.  

Po przerwie Przewodnicząca Rady poinformowała, że Radni przystąpią do 
przyjęcia uchwały w sprawie powołania i przedmiotu Komisji Budżetu, Gospodarki  
i Spraw Społeczno-Publicznych. 

Rada Powiatu w obecności 15 Radnych:   
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła  uchwałę Nr II/13/2024 w sprawie powołania i przedmiotu działania Komisji 
Budżetu, Gospodarki i Spraw Społeczno-Publicznych. 

 

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 40 do protokołu. 

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 41 do protokołu. 

 

 

Punkt 12 (czas 3:25;48 – 4:16;23) 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest podjęcie uchwał. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podęcia 
uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty Drawskiego. 
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Głos zabrał Starosta J. Kozłowski i oznajmił, że nie będzie brał udziału w głosowaniu. 

Rada Powiatu w obecności 15 Radnych   
14 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” i 
podjęła uchwałę Nr II/14/2024 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty 
Drawskiego. 

Starosta Drawski J. Kozłowski nie brał udziału w głosowaniu.  

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 42 do protokołu. 

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 43 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podęcia 
uchwały o zmianie uchwały w sprawie zasad ustalania diet radnym oraz zwrotu kosztów 
podróży służbowej. 

Rada Powiatu w obecności 15 Radnych  
 15 głosami „za” przy 
   0 głosach „przeciw” i 
   0 głosach „wstrzymujących się” i 
podjęła uchwałę Nr II/15/2024 o zmianie uchwały w sprawie zasad ustalania diet 
radnym oraz zwrotu kosztów podróży służbowej. 

 

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 44 do protokołu. 

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr do 45 protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest podjęcie uchwały w sprawie 
określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami Powiatu 
Drawskiego.  

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu Panią J. Banaszek -Naczelnika 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych. 

 

Głos zabrała Pani J. Banaszek i omówiła szczegółowo projekt uchwały.  
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Przewodnicząca Rady spytała czy ktoś ma pytania do Pani Naczelnik? 

 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia uchwały 
w sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami 
Powiatu Drawskiego.  

 

Rada Powiatu w obecności 15 Radnych   
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się”  
podjęła uchwałę Nr II/16/2024 w sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzania 
konsultacji z mieszkańcami Powiatu Drawskiego. 

 

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 46 do protokołu. 

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 47 do protokołu. 

 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia uchwały 
w sprawie wyboru delegatów Powiatu Drawskiego do Związku 
Zachodniopomorskiej Strefy Centralnej. 

 

Przewodnicząca poprosiła o komentarz Pana M. Szulista Naczelnika Wydziału 
Inwestycji o udzielenie informacji. 

 

Głos zabrał Pan M. Szulist i powiedział, że każdy z samorządów ma przywilej 
zgłoszenia dwóch osób z zastrzeżeniem, że jedną z tych osób powinien być Starosta, 
Burmistrz lub Wójt, dotyczy to tylko samorządów, które uczestniczą w Związku 
Zachodniopomorskiej Strefy Centralnej. 

 

Przewodnicząca Rady spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do Pana 
Naczelnika? 
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Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

 

Przewodnicząca Rady zapytała Pana Starostę J. Kozłowskiego o zgodę na 
kandydowanie. 

 

Pan Starosta wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Następnie Przewodnicząca Rady spytała czy ktoś z Radnych chciałby złożyć inną 
kandydaturę? 

Głos zabrała Radna U. Ptak, która zgłosiła kandydaturę Radnego W. 
Włodarczyka, uzasadniając ją dużym doświadczeniem w Związku 
Zachodniopomorskiej Strefy Centralnej. 

 

Przewodnicząca Rady spytała, czy Radny W. Włodarczyk wyraża zgodę na 
kandydowanie? 

 

Radny W. Włodarczyk wyraził zgodę. 

 

Głos zabrał Starosta J. Kozłowski i zgłosił kandydaturę Pana Radnego 
Szewczyka. 

Radny J. Szewczyk wyraził zgodę  na kandydowanie.  

 

Przewodnicząca Rady spytała, czy ktoś chciałby jeszcze zgłosić jakąś 
kandydaturę na przedstawiciela Związku Zachodniopomorskiej Strefy Centralnej? 

 

Nikt więcej kandydatur nie zgłaszał.  

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że Radni przystąpią do wyboru delegatów 
Powiatu Drawskiego do Związku Zachodniopomorskiej Strefy Centralnej. 
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Przewodnicząca Rady poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania w 
sprawie wyboru W. Włodarczyka na delegata Zachodniopomorskiej Strefy 
Centralnej. 

Rada Powiatu w obecności 15 Radnych   
 1 głosem „za” przy 
 7 głosach „przeciw” i 
 7 głosach „wstrzymujących się”  
odrzuciła kandydaturę Pana W. Włodarczyka na delegata Zachodniopomorskiej 
Strefy Centralnej. 

 

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 48 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania  
w sprawie wyboru J. Szewczyka na delegata Zachodniopomorskiej Strefy Centralnej. 

Rada Powiatu w obecności 15 Radnych   
13 głosami „za” przy 
  2 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się”  
przyjęła kandydaturę Pana J. Szewczyka na delegata Zachodniopomorskiej Strefy 
Centralnej. 

 

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 49 do protokołu. 

 

 

        Przewodnicząca Rady poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia uchwały 
w sprawie wyboru delegatów Powiatu Drawskiego do Związku 
Zachodniopomorskiej Strefy Centralnej. 

Rada Powiatu w obecności 15 Radnych   
14 głosami „za” przy 
  1 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się”  
podjęła  uchwałę Nr II/17/2024 w sprawie wyboru delegatów Powiatu Drawskiego 
do Związku Zachodniopomorskiej Strefy Centralnej. 

 

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 50 do protokołu. 

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 51 do protokołu.  
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  Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest wskazania przedstawicieli Powiatu 
Drawskiego wchodzących w skład Zgromadzenia Związku Celowego Powiatów 
Województwa Zachodniopomorskiego. 

 

  Przewodnicząca Rady poprosiła Panią M. Marcinkiewicz Skorupę  
o przedstawienie informacji. 

 

  Głos zabrała Pani M. Marcinkiewicz Skorupa i podała informacje dotyczące  
Związku Celowego Powiatów Województwa Zachodniopomorskiego oraz tego, że 
Zarząd na przedstawicieli wskazał Pana Starostę Jacka Kozłowskiego i Panią 
Marcinkiewicz Skorupę- Geodetę Powiatowego.  

 

  Przewodnicząca Rady spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do Pani  
M. Marcinkiewicz-Skorupy? 

 

  Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

 

  Przewodnicząca Rady poprosiła Radnych o wskazanie kandydatów na 
przedstawicieli Powiatu Drawskiego wchodzących w skład Zgromadzenia Związku 
Celowego Powiatów Województwa Zachodniopomorskiego. 

 

Nikt z Radnych żadnych kandydatów nie wskazał. 

 

Przewodnicząca Rady spytała Pana Starostę Jacka Kozłowskiego i Panią 
Małgorzatę Marcinkiewicz- Skorupę -Geodetę Powiatową, czy wyrażają zgodę na 
kandydowanie? 

 

Starosta Drawski Jacek Kozłowski i Pani Małgorzata Marcinkiewicz- Skorupa 
wyrazili zgodę na kandydowanie.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia uchwały 
w sprawie wskazania przedstawicieli Powiatu Drawskiego wchodzących w skład 
Zgromadzenia Związku Celowego Powiatów Województwa Zachodniopomorskiego. 
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Rada Powiatu w obecności 15 Radnych   
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się”  
podjęła uchwałę Nr II/18/2024 w sprawie wskazania przedstawicieli Powiatu 
Drawskiego wchodzących w skład Zgromadzenia Związku Celowego Powiatów 
Województwa Zachodniopomorskiego. 

 

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 52 do protokołu. 

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 53 do protokołu. 

 

        Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu, jakim podjęcie uchwały w sprawie 
delegowania radnych Rady Powiatu Drawskiego do składu Komisji Bezpieczeństwa 
i Porządku. 

 

       Przewodnicząca Rady poprosiła Pana J. Żylińskiego Naczelnika Wydziału 
Zrządzania Kryzysowego o komentarz. 

 

        Głos zabrał Pan J. Żyliński Naczelnik Wydziału Zarządzania Kryzysowego 
 i przedstawił projekt uchwały. 

 

        Przewodnicząca Rady spytała, czy ktoś ma pytania do Pana Naczelnika? 

 

       Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

 

       Przewodnicząca Rady poprosiła Radnych o wskazanie kandydatów do składu 
Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

 

         Głos zabrał Starosta J. Kozłowski i zgłosił kandydatów Radnego  
K. Korczyńskiego i Radnego Z. Dudora. 

 

         Głos zabrał Radny W. Włodarczyk powiedział, że chce poprzeć kandydaturę 
Radnego Z. Dudora. 
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         Przewodnicząca Rady spytała, czy ktoś chciałby zgłosić jeszcze jakieś 
kandydatury?  

 

          Nikt z Radnych więcej kandydatur nie zgłaszał. 

 

          Przewodnicząca Rady spytała kandydatów, czy wyrażają zgodę na 
kandydowanie? 

 

              Radny K. Korczyński i Radny Z. Dudor wyrazili zgodę na kandydowanie.  

          Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 
podjęcia uchwały w sprawie delegowania Radnych Powiatu Drawskiego do składu 
Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

Rada Powiatu w obecności 15 Radnych   
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się”  
podjęła uchwałę Nr II/19/2024 w sprawie delegowania Radnych Powiatu Drawskiego 
do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

 

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 54 do protokołu. 

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 55 do protokołu. 

 

          Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie  
z porządkiem obrad przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest podjęcie uchwały  
w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2024. 

 

          Przewodnicząca Rady poprosiła o komentarz Skarbnika Powiatu Panią  
J. Andrykowską. 

 

         Głos zabrała Skarbnik Powiatu i przedstawiła szczegółowo zmiany w budżecie 
na rok 2024. 
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          Przewodnicząca Rady spytała, czy ktoś ma pytania do Pani Skarbnik? 

          Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

 

          Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 
podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2024. 

Rada Powiatu w obecności 15 Radnych   
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się”  
podjęła uchwałę Nr II/20/2024 w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na 
rok 2024. 

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 56 do protokołu. 

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 57 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest podjęcie uchwały o zmianie 
uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Drawskiego na lata 2024-2040. 

       Głos zabrała Skarbnik Powiatu, która omówiła zmiany w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej. 

        Przewodnicząca Rady spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do Pani 
Skarbnik? 

       Radny W. Włodarczyk skorzystał z okazji aby złożyć Pani Skarbnik życzenia 
 z okazji imienin. 

 

 Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

       Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Drawskiego na lata 2024-2040. 

 

Rada Powiatu w obecności 15 Radnych   
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się”  
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podjęła uchwałę Nr II/21/2024 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Drawskiego na lata 2024-2040. 

 

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 58 do protokołu. 

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 59 do protokołu. 

 

Punk 13 (czas 4:16;24 – 4:19;34) 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest odpowiedzi na interpelacje 
 i zapytania. 

 

Głos zabrał Starosta J. Kozłowski i powiedział, że odpowiedzi na interpelacje 
zostaną udzielone pisemnie. Starosta zapewnił Radnego W. Włodarczyka, że za 
żadne dodatkowe roboty od 7 maja Zarząd nie płacił. Jeśli chodzi o rezygnację 
Dyrektora Ignacaka to jest tylko wiadomość medialna, ponieważ do tej pory nie 
wpłynęła żadna rezygnacja. Starosta zapewnił też, że jeżeli ktoś z pracowników 
Starostwa zachowuje się nieodpowiednio i używa nieodpowiednich komentarzy, 
wówczas  na pewno zareaguje. 

 

Punkt 14 (czas 4:16;25 – 4:23;00) 

 

        Przewodnicząca Rady poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem obrad 
przystąpią do kolejnego punktu jakim jest komunikaty i sprawy różne. 

 

        Przewodnicząca Rady poinformowała, że chciałaby przekazać podziękowania 
dla Pani Dyrektor ZS w Drawsku Pomorskim Pani I. Kucharskiej od Pani Haliny 
Kaczmarkiewicz za współpracę w organizacji wyjazdu uczniów z ZS w Drawsku 
Pom. do Sejmu RP w dniu 6.05.2024 r. 

 

Treść odczytanych podziękowań stanowi załącznik nr 60 do protokołu. 

 

       Przewodnicząca Rady poinformowała Radnych, że następna sesja odbędzie się 
w dniu 27 czerwca 2024 r. (czwartek). 
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Głos zabrał Starosta J. Kozłowski,  który pogratulował Pani Przewodniczącej 
Violecie Zbytek tego,  że została laureatką konkursu na Sołtysa roku.  

 

Punkt 15 (czas 4:23;09) 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu w związku z wyczerpaniem porządku obrad  
o godzinie 13:33 zamknęła II sesję Rady Powiatu Drawskiego i poinformowała 
Radnych, że protokół z sesji będzie wyłożony do wglądu w Wydziale Biuro Rady 
Powiatu. 

 

 

 

 

 Protokołowała        Przewodnicząca Rady 

 

Joanna Rudziewicz          Violetta Zbytek  


